
Zápis zasedání AS FUD UJEP ze dne 5. 5. 2025 

Místo konání: zasedací místnost č. 234, FUD v 10:00 

 

Přítomni: 

STUDENTSKÁ KOMORA: Jindřiška Milfaitová, Ing. arch. Jiří Philippe Janda, Ondřej Vasilovčík 

AKADEMICKÁ KOMORA: MgA. Jiří Dvořák, MgA. Jan C. Löbl, Ph.D., MgA. Adéla 
Machová, Ph.D., doc. PhDr. Tomáš Pavlíček, Ph.D., doc. Mgr. Anna Vartecká, Ph.D. 

HOSTÉ: Mgr. Eva Imr Mráziková, Ph.D. (AS UJEP), MgA. Lenka Kahuda Klokočková, MA, Ph.D. 
(AS UJEP) 

Omluveni: MgA. Martin Krupa, BcA. Karolína Hruboňová, BcA. Martin Pecha 

 

Program AS FUD UJEP: 

1) Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání 

2) Žádost o schválení Podmínek přijímacího řízení na ak. rok 2026/2027 

3) Aktualizace Volebního řádu Akademického senátu FUD UJEP pro zapojení e-volby 

4) Různé 

- informace z AS UJEP 

- informace z kolegia děkanky 

- per rollam hlasování 

- různé 

 

V 10:08 bylo zahájeno řádné zasedání AS FUD UJEP v počtu 7 členů. Předsedkyně AS přivítala 

přítomné a představila zapisovatelku zasedání, D. Slabou. Byl představen navrhovaný 

program a k bodu Různé byly doplněny dílčí body k projednání. 

 

1) Schválení programu zasedání a zápisu předchozího jednání 

AS FUD UJEP prodiskutoval navržené pořadí bodů, upravil jednotlivou posloupnost a souhlasí 

s navrženým programem zasedání (viz výše).  

Proběhlo hlasování o programu s výsledkem → Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0.  

K zápisu ze dne 3. 3. 2025 nejsou námitky či připomínky. 

 

2) Žádost o schválení Podmínek přijímacího řízení na ak. rok 2026/2027 

AS FUD UJEP obdržel e-mailem ze dne 24. 4. 2025 žádost o schválení Podmínek přijímacího 

řízení pro bakalářské, navazující magisterské a doktorské studium pro akademický rok 

2026/2027 na FUD UJEP. Oborová rada FUD schválila podmínky přijímacího řízení pro 

doktorské studium na svém zasedání dne 23. 4. 2025. Členové AS FUD se seznámili 

s předloženými dokumenty a postupně je projednali, nejsou dotazy a námitky.  

Usnesení č. 1: AS FUD UJEP souhlasí s předloženými dokumenty shrnující Podmínky 

přijímacího řízení na akademický rok 2026/2027 na FUD UJEP.  

Výsledek hlasování → Pro: 7; Proti: 0; Zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 

https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2018/02/as-volebni-rad_2017.pdf


3) Aktualizace Volebního řádu Akademického senátu FUD UJEP pro zapojení e-volby 

V rámci UJEP lze realizovat volby do AS elektronicky. E. Imr Mráziková informovala, že velký 

AS je této variantě nakloněn, je zde možnost uskutečnit volby v délce trvání několika dnů. 

J. P. Janda zmínil, že s e-volbou mírně stoupá volební účast. 

Předsedkyně AS FUD požádala členy volební komise ve složení J. Dvořák (předseda),  

T. Pavlíček, M. Pecha a O. Vasilovčík, aby do 26. 5. 2025 navrhli aktualizaci volebního řádu 

FUD (tj. vytvořili návrh nového Volebního řádu FUD UJEP) s možností e-volby, jako vzor 

mohou posloužit schválené volební řády na FZS či AS UJEP. 

Proběhla diskuze k návrhu: 

T. Pavlíček: Než nový jednací řád půjde ke schválení do AS UJEP, je nutné ho zaslat ke 

kontrole právníkům UJEP. Po odsouhlasení na AS FUD bude dokument předán ke schválení 

na AS UJEP panu předsedovi senátu. 

L. Kahuda: Z velkého AS vzešlo doporučení, aby volby začaly o víkendu a skončily v pracovní 

den. 

 

4) Různé 

- informace z AS UJEP 

- informace z kolegia děkanky 

- per rollam hlasování 

- různé 

 

-  informace z AS UJEP 

E. Imr Mráziková: Na zasedání AS UJEP se primárně řešil rozpočet, jehož schválení proběhlo 

bez problémů. Všem fakultám bylo přiděleno více finančních prostředků než loni. 

A. Machová: Fakultní rozpočet bude ekonomická komise AS FUD projednávat s paní 

děkankou a tajemnicí 19. 5. 2025 v 11:00. Do 26. 5. 2025 pak bude rozpočet s informacemi 

od ekonomické komise zaslán členům AS FUD, aby mohl být projednán na zasedání 

fakultního senátu dne 2. 6. 2025. 

V 10:36 se na zasedání AS FUD dostavil J. Dvořák. 

 

L. Kahuda: Připomněla dopis, ve kterém bylo uvedeno, aby se zaměstnanci v souvislosti 

s navýšením rozpočtů nebáli zažádat o navýšení mezd. 

A. Vartecká: Navýšení rozpočtu by primárně mělo být použito na navýšení mezd.   

A. Machová: Ekonomická komise AS FUD se na setkání k rozpočtu případně dotáže na 

strategii či vývoj navyšování mezd na FUD v horizontu druhé půle roku 2025. 

T. Pavlíček: Připomněl, že sice byl navýšen rozpočet, ale také došlo ke změnám  

v odměňování doktorandů a nově se budou platit v plné výši z rozpočtů fakult. 

E. Imr Mráziková: Funkční období stávajícího AS končí 31. 12. 2025 a termín voleb zatím 

nebyl stanoven, AS FUD by měla zorganizovat volby do AS FUD nejpozději do prosince. 

https://fud.ujep.cz/wp/wp-content/uploads/2018/02/as-volebni-rad_2017.pdf


E. Imr Mráziková: Dále informovala, že je členkou Komise pro kampus a požádala přítomné 

o předávání podnětů od akademické obce. Např. v rámci projektu RUR bude docházet 

k úpravám kampusu. 

T. Pavlíček: Existuje strategický plán rozvoje kampusu? 

E. Imr Mráziková: Neexistuje, ale Komise pro kampus se do konce roku sejde s prorektorem, 

který má rozvoj kampusu v kompetenci. 

L. Kahuda: Pan rektor stáhl z jednání AS UJEP bod “Navýšení poplatků za studium nad rámec 

stanovené doby studia” z důvodu nedostatečného projednání; tento bod byl přesunut na 

další zasedání. Plánované navýšení je z 15.000 Kč na 24.000 Kč za každých započatých šest 

měsíců studia. 

Předsedkyně AS FUD poděkovala členkám AS UJEP zastupující FUD UJEP za sdílené 

informace z aktuálních jednání AS UJEP. 

 

- informace z kolegia děkanky 

A. Machová informovala, že na dubnovém kolegiu se projednával harmonogram závěru 

letního semestru akademického roku 2024/2025, dále příprava rozjezdu akad. roku 

2025/2026 a Letní škola FUD. Na fakultním webu je zveřejněn celý zápis z kolegia, kde jsou 

podrobné informace. 

 

- per rollam hlasování 

Dne 9. 4. 2025 bylo ukončeno vyhlášené per rollam hlasování, kdy byl schválen program 

Akademické obce FUD. Usnesení per rollam: Akademická obec FUD UJEP (AO FUD) se bude 

konat ve středu 16. 4. 2025 od 14:00 v aule 537 na FUD UJEP. Program plánovaného 

zasedání: 

1) Zahajovací úvodní slovo předsedkyně a místopředsedy AS FUD UJEP 

2) Možnosti spoluutváření fakultního prostředí 

3) Dotazy členů AO a diskuze AO 

Výsledek hlasování per rollam → Pro 11; Proti: 0, Zdržel se: 0. 

 

- různé 

A. Machová: Na web záložky o AS FUD bude doplněn prolink na AS UJEP a jejich webové 

stránky, dále budou aktualizovány informace (proběhlá AO FUD, per rollam apod.). 

L. Kahuda: Vznesla dotaz, proč chce FUD navýšit počet přijatých studentů o 10 %, když UJEP 

jako celek má povinnost navýšení jen o 7 %.  

J. Löbl: Důvodem je to, že jsme výrazně navýšili počet studentů v minulém roce a dochází 

k tomu, že ke studiu se zapíše o dost méně studentů, než je přijato. 

AS FUD se dotázal na přípravu evakuačních cvičení, zda je v plánu na bud. akad. rok.  

Ze strany členů AS FUD vzešel požadavek na zorganizování evakuačního cvičení,  

a doporučuje provést jej min. 2x ročně. Školení BOZP probíhá periodicky, ale zaměstnanci  

a studenti nevědí, jak postupovat např. v případě úniku chemických látek.   

Dotaz bude položen na kolegiu předsedkyní AS FUD (A. Machová). 



L. Kahuda: V souvislosti s problematikou BOZP zmínila, že aktuálně řeší bezpečnost v dílnách 

a očekává návštěvu referenta BOZP (přesný datum není znám). 

J. Dvořák: Vznesl dotaz, jak AS FUD naloží s nízkou účastí studentů na zasedání AO FUD.  

T. Pavlíček: Během svého dlouholetého působení v AS FUD zaznamenal, že účast na zasedání 

fakultních AO je víceméně stejná. 

A. Machová: V červnu bude zveřejněn stručný zápis ze zasedání a termín dalšího konání AO, 

který bude opakovaně připomínán. Členové AS FUD by na svých pracovištích měli 

informovat o zasedání AO FUD. Dále navrhla, aby se členové SKAS setkávali s novými 

studenty  

a seznámili je s aktivitami AS FUD i AO FUD. 

O. Vasilovčík: Před zasedáním AO navštívil několik ateliérů, a ačkoliv o zasedání bylo 

informováno s dostatečným předstihem, ve 3 ateliérech o něm vůbec nevěděli. 

J. Löbl: Navrhl, že by bylo lepší udělat širší diskuzní fórum a dát větší prostor studentům,  

tj. včas sesbírat podněty (např. SKAS od studujících FUD). 

A. Vartecká: Na prosincovém zasedání AO FUD prof. Koleček avizoval, že noví studenti 

budou důkladně proškoleni ohledně studia na FUD. Jak je vedením proškolování plánováno 

na nadcházející ak. rok?    

A. Machová: Na kolegiu se dotáže, kdy se předmětné proškolení bude konat, kdo za něj  

z vedení odpovídá, případně, zda je již stanoven termín, včetně dotazu aktualizace na e-verzi 

brožury „Průvodce fakultním životem studujících“. 

 

Zasedání AS FUD bylo ukončeno v 11:24.  

 

Další řádné zasedání je naplánováno na pondělí 2. 6. 2025 od 14:00 v zasedací síni 

děkanátu č. 234. 

 

Zapsala: Ing. Daniela Slabá 

Ověřila: MgA. Adéla Machová, Ph.D. 


